
  

 

  Artikel 42 Reglement van Orde 

Gemeenten proberen met oplossingen te komen en Alkmaar doet niets. 

 

Op korte termijn moet er opvang komen voor tenminste 1500 vluchtelingen. 

Ter Apel kan de vluchtelingenstroom niet meer aan: op dinsdagavond 19 oktober 2021 worden er 750 
mensen opgevangen op een doorstroomplek geschikt voor 250 mensen, de burgemeester van Ter 
Apel luidt de noodklok en vraagt andere gemeentes om hulp. Bij het schrijven van deze vragen vraagt 
onze fractie zich af hoe het zover heeft kunnen komen dat wij als gemeente Alkmaar een pand aan de 
rand van de stad liever leeg laten staan, een pand waar we als gemeente geen kosten voor maken, 
een pand dat volledig is ingericht om gevluchte mensen uit onveilige landen op een humane wijze op 
te vangen.  

Op 2,5 uur rijden vanaf Alkmaar slapen er mensen op de grond, de opvanglocatie in ter Apel kan de 
toestroom niet aan. De bussen stonden dinsdagavond klaar om mensen te vervoeren, te verplaatsen 
naar betere plekken, met spoed ingerichte gymzalen en andere noodoplossingen maar zelfs die 
waren niet voorhanden. Inmiddels komt hulp op gang, diverse gemeenten proberen met oplossingen 
te komen. GroenLinks wil graag van dit college weten, wat gaat Alkmaar doen?   

 En daarom stelt GroenLinks in het kader van Rvo artikel 42 de volgende vragen. 

1) Hoelang staat het belastingkantoor aan de Robonsbosweg al leeg? Zijn er 
woningbouwplannen voor dit rijkspand, zo ja op welke termijn? Zo nee, zijn er dan andere 
plannen met dit pand? 

2) Klopt het dat de opvanglocatie aan Robonsbosweg nu (nog steeds) is ingericht voor het 
opvangen van vluchtelingen, maar dat we dit bewust leeg laten staan omdat er in het verleden 
tijdens een buurtbijeenkomst een mondelinge toezegging is gedaan door de vorige 
burgemeester? Of zijn er nog andere motiverende redenen? 

3) Als er wel in het verleden een mondelinge toezegging is gedaan om deze locatie niet te 
heropenen dan wil GroenLinks graag weten; 
Op welke gronden is die toezegging gedaan? Is er een peiling of enquête gehouden waaruit 
feitelijk blijkt dat de toezegging is gedaan op verzoek van een meerderheid van de buurt en 
andere betrokkenen? Kan het college laten weten welke toezegging er letterlijk aan de buurt is 
gedaan namens de gemeente. Is er een verslag van deze bijeenkomst?  
Kan de gemeente een overzicht verstrekken van overlastmeldingen die de opvang van  
vluchtelingen in het belastingkantoor met zich meebracht? 
De buurtbewoners en vele vrijwilligersorganisaties en ondernemers die wij spreken zijn 
namelijk helemaal niet tegen het opnieuw opvangen van vluchtelingen in het belastingkantoor. 
Hoe gaat het college ervoor zorgen dat deze welwillende inwoners ook worden gehoord?  

4) Onze burgemeester is ook voorzitter van de veiligheidsregio Noord-Holland Noord, het 
veiligheidsberaad heeft woensdag afgesproken mee te werken aan de noodoproep voor extra 
opvangplekken door heel Nederland. Het Noord-Hollands dagblad schrijft echter vandaag dat 
Alkmaar geen gehoor geeft aan de oproep van minister Grapperhaus om extra opvang voor 
vluchtelingen te realiseren. Wethouder Dijkman geeft aan dat onze gemeente Alkmaar al 
statushouders opvangt.  
Er is wel een verschil tussen statushouders en vluchtelingen 
Kan het college aangeven hoeveel statushouders de regio Alkmaar volgens de huidige 
taakstelling moet huisvesten? Voldoet de regio Alkmaar met het huisvesten van 280 
statushouders aan haar taakstelling? Of doet zij meer? 
Klopt het dan dat de gemeente Alkmaar nu nul vluchtelingen opvangt?  
Hoe geeft Alkmaar dan nu gehoor aan de oproep en afspraak van de veiligheidsregio om 
meer opvangplekken voor vluchtelingen te regelen? 



Hoe kan het zijn dat de wethouder nu al zegt dat  we geen vluchtelingen opvangen? Is er dan 
al overleg geweest met de veiligheidsregio Noord-Holland Noord en wat is er uit dit overleg 
gekomen? 
Indien er geen overleg is geweest:  
Wanneer gaat het overleg plaatsvinden? En hoe gaat de voorzitter van de veiligheidsregio nu 
succesvol voor extra opvanglocaties in Noord-Holland Noord lobby-en als het college van 
haar eigen gemeente al binnen 24 uur de deur dicht gooit? 
Is de afspraak dat we geen vluchtelingen opvangen met het hele college afgestemd? En zo ja, 
was dit voor of na de noodoproep van het veiligheidsberaad? 

5) Andere grote Noord-Hollandse steden komen met creatieve oplossingen zoals opvang in een 
cruiseschip en zelfs noodopvang in de Holiday inn. Heeft Alkmaar (indien we geen 
vluchtelingen gaan opvangen in het belastingkantoor om zeer ‘motiverende’ redenen) ook 
nagedacht over een andere creatieve oplossing om bij te dragen aan het urgente 
vluchtelingenopvang probleem dat er nu is?  

      

 

Bedankt voor uw beantwoording, 

 

De fractie van GroenLinks Alkmaar 

 


